
Summary

for STOOTS CALDERA 1 lamps, the one with the 2 flat telephone-style

batteries. 3 types of boxes: -box with cable...

Sports & Outdoor >  Outdoor Sports 

for STOOTS CALDERA 1 lamps, the one with the 2 flat telephone-style

batteries.

3 types of boxes:

-box with cable outlet at the bottom

-box with cable outlet under the cover on the RIGHT, this requires

removing the cable passage on the battery to be able to fold the cable

upwards.

box with cable outlet under the LEFT cover, this requires removing

the cable passage on the battery to be able to pass the cable to the

outlet. 

these cases are designed to be fixed with 2 screws on a helmet, and

to be closed by either a rubber (a section of an MTB inner tube does

very well) or even a scratch. pour les lampes STOOTS CALDERA 1,

celle avec les 2 batteries plates style telephone .

3 types de boitiers :

-boitier avec sortie du cable au fond

-boitier avec sortie du cable sous le couvercle a DROITE, cela

necessite de supprimer le passage de cable sur la batterie pour

pouvoir replier le cable vers le haut.
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-boitier avec sortie du cable sous le couvercle a GAUCHE, cela

necessite de supprimer le passage de cable sur la batterie pour

pouvoir passer le cable vers la sortie.

ces boitiers sont etudiés pour etre fixés avec 2 vis sur un casque, et

etre fermé par soit un caoutchouc (une section de chambre a air de

VTT fait tres bien l’affaire) soir un scratch. NEW Version this day, with

more bigger the pass of the cable in high versions (4,2mm) 
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Notes: 

use PLA or PETG or ABS, with 80° support

Category: Sport & Outdoors 



Model files

Find source .stl files on Thingiverse.com 
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